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 «Όχι βέβαια, ούτε σκέψη δεν υπάρχει», δήλωσε στον ΣΚΑΪ ο υπουργός Υποδομών και
Μεταφορών Χρήστος Σπίρτζης αναφορικά με τον θέμα της αλλαγής πινακίδων στα ΙΧ
αυτοκίνητα λόγω του νέου συστήματος ηλεκτρονικών διοδίων.

      

Το νέο αναλογικό ηλεκτρονικό σύστημα διοδίων δεν σχετίζεται με αλλαγή πινακίδων.

  

Ο κ. Σπίρτζης σημείωσε πως στο μέλλον θα μπορούσε να εξεταστεί το ενδεχόμενο οι
πινακίδες να συνδεθούν με τον εκάστοτε οδηγό, και όχι με το αυτοκίνητο- μοντέλο που ήδη
εφαρμόζεται σε ορισμένες ευρωπαϊκές χώρες αλλά δεν είναι προς το παρόν στα σχέδια
του υπουργείου.
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